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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Hány betöltetlen státusz van a Budapest VI. kerületi 
Rendőrkapitányságon?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A Bulinegyeddel kapcsolatban nap, mint nap értesülünk különböző bűncselekményekről, agresszív 
megnyilvánulásokról, kábítószer fogyasztásról és kereskedelemről, csendháborításról, illetve a 
lakók nyugalmát sértő cselekedetekről.

Ezen cselekedetek száma a fokozott közterületi rendőri jelenléttel, ha nem is szüntethető meg 
teljesen, de jelentősen csökkenthető. Ehhez azonban megfelelő állományi létszám is szükségeltetik. 
Több sajtóhír is arról szól, hogy már-már tömegesen hagyják el a rendőrök az állományt, a hírek 
szerint Budapesten mintegy 30%-os létszámhiánnyal küzd a rendőrség.

Tisztelt Miniszter Úr!

A fentiek alapján a következő kérdésben kérem tájékoztatását:

- Jelenleg hány betöltetlen státusz van a Budapest VI. kerületi Rendőrkapitányságon?

Megtisztelő válaszát megköszönöm!

Budapest, 2019. április 16.

dr. Oláh Lajos
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